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Agendapunt 11 Benoeming leden Monumenten-welstandscommissie 

 

VVD 

 

Vraag 

Waarom wordt met terugwerkende kracht het uurtarief aangepast, dat is dan toch gewoon een 

cadeautje.  

Waarom niet ‘gewoon’ per 01-01-2020 invoeren ? Wat is de overweging van het college om dit met 

terugwerkende kracht voorgesteld ? 

Antwoord 

De tarieven zijn sinds 2013 niet meer aangepast. Drie jaar geleden hebben de leden ingestemd 

met het toen geldende tarief. Het college vind het niet meer dan billijk en logisch om bij de nieuwe 

benoeming de indexering over deze drie jaar te verrekenen. Het tarief kan bij de volgende 

benoeming – indien nodig of gewenst – weer worden aangepast. Het college heeft besloten het 

nieuwe tarief in te laten gaan bij de nieuwe termijn (1-9-2020) en geldend voor de hele termijn. 

Het jaarlijks indexeren is ook denkbaar, maar daar is nu niet voor gekozen. 

 


